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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a dobai szanatórium és betegeinek sorsa?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt egy év folyamán két alkalommal is írásbeli kérdéssel fordultam a minisztériumhoz a 
Csolnoky Ferenc Kórház Rendelőintézet Pszichiátriai Rehabilitációs és Szocioterápiás Osztályának 
nyári bezárása ügyében. A jelzések alapján ugyanis már 2019 végén attól lehetett tartani, hogy a 
dobai Erdődy-kastélyban működő intézményt bezárják és magukról gondoskodni nem tudó betegek 
maradnak ellátás nélkül. Erre utalt, hogy a tetőszerkezet megrongálódása miatt csökkent az 
intézmény befogadóképessége, így egyre kevesebb beteg került ellátásra az épületben.

Rétvári Bence 2019. december 17. napján kelt válaszában arról tájékoztatott, hogy a szanatórium 
bezárását érintő „előterjesztést a tárca nem készített, a Kormány nem tárgyalt és nem is kért.” 
Államtitkár úr levelét azzal zárta, hogy az intézmény „a legszükségesebb, kisebb volumenű 
felújításokat folyamatosan végzi.” További kérdéseimre már csak annyi reakció érkezett, hogy az 
előző válasz továbbra is irányadónak tekinthető.

Ehhez képest a hazai sajtóhírek szerint a Csolnoky Ferenc Kórház Rendelőintézet Pszichiátriai 
Rehabilitációs és Szocioterápiás Osztálya 2020. október 31. napján bezárta kapuit. Mindez arra 
enged következtetni, hogy az elmúlt nyolc hónapban olyan váratlan eseménynek kellett 
bekövetkeznie, melyet az ügyben minden más érintett egyébként már előre látott. A 2019. december
4. napján feltett kérdésemhez képest az eltérés csupán annyi, hogy az intézmény nyári bezárása 
csúszott át végül október utolsó napjára.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Milyen okok vezettek a Csolnoky Ferenc Kórház Rendelőintézet Pszichiátriai Rehabilitációs és 
Szocioterápiás Osztályának bezárásához?



2. Hogyan oldották meg a tavaly még 200 fő ellátását biztosító intézmény betegeinek ápolását?
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